
 
 
 
 
 
 
 
Oss, 30-08-2017 
 
Artikel 41 vragen over Salarisschaal thuiszorgmedewerkers 
 
Geacht college, 
 
De afgelopen jaren heeft de thuiszorg zwaar onder druk gestaan. Er is een 
opeenstapeling van landelijke bezuinigingen geweest en onder het laatste kabinet 
Rutte leek zorg het stiefkindje en was het de sluitpost op de begroting. Dat terwijl 
veel mensen in onze samenleving afhankelijk zijn van zorg. We zien ook dat 
thuiszorg een uitstekende en laagdrempelige manier van zorg is. 
De bezuinigingen op de zorg zijn helaas vaak opgebracht door de zorgmedewerkers. 
Failliete organisaties, reorganisaties en loonoffers hebben ervoor gezorgd dat het 
loon van deze hardwerkende mensen fors is achtergebleven. 
 
Gelukkig staat de SP niet meer alleen in haar roep om aan deze praktijken een eind 
te maken, en beginnen ook de beleidsmakers in Den Haag in te zien dat zij een 
onwerkbare situatie hebben gecreëerd. Zo is er een gedeeltelijk verbod gekomen op 
de alfacheque, die van hardwerkende zorgmedewerkers schijnzelfstandigen zonder 
rechten maakte. Recent is ook vastgelegd in de Cao dat huishoudelijk hulpen van 
loonschaal 10 naar loonschaal 15 gaan1. De SP vindt dit erg goed nieuws, en dit 
brengt ons tot de volgende vragen: 
 
1. Wat is de reactie van het college op het nieuws over de loonsverhoging voor 
thuiszorgmedewerkers? 
 
2. Voor hoeveel thuiszorgmedewerkers in Oss gaat deze loonverhoging uiteindelijk 
gelden? 
 
Aangezien de Algemene Maatregel van Bestuur (AMvB) met terugwerkende kracht 
per 1 juni 2017 ingaat voor contracten afgesloten op of na deze datum, zal de 
loonsverhoging niet meteen voor alle thuiszorgmedewerkers gelden. 
 
3. Kan het college inzichtelijk maken op welke termijn voor welke 
thuiszorgorganisaties, inclusief het aantal medewerkers dat daar werkt, deze nieuwe 
AMvB gaat gelden? 

                                                 
1
 http://www.fnvvoorzorg.nl/nieuws/2017/08/01/eindelijk-akkoord-over-invoering-hv-loonschaal/ 



 
4. Is het college bereid om - ongeacht de contractdatum - met zorgorganisaties in 
overleg te treden om ervoor te zorgen dat, voor alle Osse thuiszorgmedewerkers 
voor wie dit geldt, de loonsverhoging zo snel mogelijk wordt doorgevoerd? 
Kunt u toelichten hoe u dit gaat uitvoeren.  
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